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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kulturminister Parisa Liljestrand (M)

2024/25:794 Nedskärningar inom musiken

Regeringens besparingar på studieförbunden och nedskärningar i 
kulturverksamheter får konsekvenser för musikverksamheten i Sverige. 
Studieförbunden har sammanställt en rapport där sidorna fylls av berättelser om 
hur replokaler och musikhus stängs och musikundervisning och 
orkesterverksamhet tvingas avslutas. Och i landets kommuner ser vi hur många 
nu skär ned på kommunala kulturskolor eller höjer avgifter till följd av att 
regeringen prioriterat skattesänkningar för välbeställda i stället för resurser till 
kommuner och regioner. 

Även civilsamhället inom musiken drabbas – Sveriges Orkesterförbund tvingas 
nu till hårda besparingar på grund av uteblivet stöd. Tidigare satsningar som 
genomfördes av den socialdemokratiska regeringen för att främja blåsmusiken 
fullföljs nu inte heller av Tidöregeringen och Sverigedemokraterna. 
Sammantaget innebär detta att Sverige blir både tystare och tråkigare –  färre 
människor får uppleva glädjen i att spela musik, och färre får möjligheten att få 
lyssna till konserter, marscher och uppspelningar. 

Mot bakgrund av de bistra tiderna för landets musikverksamhet vill jag ställa 
följande fråga till kulturminister Parisa Liljestrand:

 

Avser ministern att ta några initiativ över huvud taget för att stärka eller 
utveckla musikverksamheten i Sverige?

………………………………………

Tomas Eneroth (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-14
Besvaras senast
2025-02-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


